
Verslag vergadering Wijkraad Boxmeer Oost 

vergaderdatum: 25 April 

 

 

Aanwezig: Mo Chtioui, Wim Melssen, Jos de Kleijne, Tresi en Klaus Lavaleije, Mayan Boonen, 

Willem van den Berg, Gerard van Oosteroom, Michiel Elfadly en Erwin Janssen. 

Afwezig met bericht: Carolien Thijssen en Hans Engels 

Afwezig zonder bericht: Paul Melis 

Belangstellende vanuit de wijk: Willem van de Rijdt 

 

Opening: 

Gerard heet iedereen welkom. In het bijzonder Tresi en Mo die vandaag voor de eerste keer 

aanwezig zijn op de wijkraadvergadering. Carolien Thijssen heeft aangegeven niet bij iedere 

vergadering uitgenodigd te hoeven worden, zij wil eventueel wel deelnemen aan het organiseren 

van activiteiten. Hans Engels heeft laten weten om toch geen lid te worden van de wijkraad 

Boxmeer Oost. 

 

Formele overdracht secretaris en penningmeester: 

Al het papierwerk is afgerond de aftredende bestuursleden zijn uitgeschreven bij de KvK en de IBO 

registratie. De nieuwe bestuursleden Michiel en Erwin zijn ingeschreven bij de KvK en de UBO 

registratie. Michiel heeft ondertussen een nieuw pasje ontvangen van de Regiobank en de nieuwe 

contactpersoon bij de bank namens wijkraad Boxmeer Oost. 

Gerard bedankt Wim Melssen en Willem van de Berg voor hun bewezen diensten als waarnemend 

secretaris en penningmeester. Wim Melssen blijft nog wel lid van de wijkraad Boxmeer Oost. 

Het bestuur zal Wim en Willem op een later tijdstip bedanken met een attentie. 

 

Notulen vergadering 14 maart jl.: 

In de notulen van vorige keer werd benoemd dat Wim Melssen het artikel zou schrijven voor de 

krant alleen dit heeft Mats van de MaasDriehoek gedaan. Het artikel van de Maasdriehoek is bijna 

af er ontbreekt nog een foto, die is zojuist gemaakt en het stukje van Gerard moet nog worden 

aangeleverd. Het bestuur heeft kort voor de vergadering dit stukje geschreven en Erwin zal morgen 

het definitieve stuk aanleveren bij MaasDriehoek zodat Mats deze kan bekijken en eventueel 

aanpassingen doorvoeren zodat het artikel uiteindelijk in week 19 in de krant gaat verschijnen. 

Verder geen op- en aanmerkingen de notulen worden goedgekeurd en de notulist wordt bedankt. 

 

Ingekomen stukken: 

Er zijn een aantal stukken binnengekomen via het secretariaat hoofdzakelijk via de email. 

Er wordt unaniem besloten dit punt niet meer in de vergadering te behandelen. Het bestuur maakt 

naar eigen inzicht een selectie wat er besproken moet worden de rest wordt als kennisgeving 

aangenomen.  

 

Uitgaande stukken: 

Geen. 

 

Overleg Maasheggenteam: 

Namens wijkraad Boxmeer Oost is Jos de Kleijne afgevaardigd in het maasheggenteam. Dit team 

zal 2 keer per jaar vergaderen met als doel de dorpen en wijken in het Maasheggengebied mee te 

kunnen afstemmen over voor hen relevante ontwikkelingen en initiatieven. De notulen van de 

vergadering op 18 maart jl. wordt besproken en verder uitgelegd door Jos de Kleijne. Welke media 

kan gebruikt worden de Biestbode en de website van wijkraad Boxmeer Oost kan gebruikt worden 

voor nieuws over de Maasheggen. Er zullen ook enkele podcasts worden opgenomen. Tot slot geeft 

Willem nog enkele tips aan Jos, hij neemt deze mee voor het volgend overleg. 



Vergaderschema 2024 – 2025: 

De secretaris heeft op basis van de afspraken in de vorige vergadering alle vergadering gepland op 

donderdag om de 6 weken. Waarbij er een openbare na- en voorjaarsvergadering gepland staan deze 

zijn openbaar de rest van de vergadering zijn besloten. De najaarsvergadering wordt gecombineerd 

met de burendag 4e zaterdag in september. Het vergaderschema wordt goedgekeurd, de secretaris 

zal deze data doorgeven aan de Weijer zodat de besloten vergadering gereserveerd zijn. De 

burendag en nieuwjaarsreceptie moet nog worden besproken. 

 

Burendag 2024: 

Burendag zaterdag 28 september 2024. Burendag is een initiatief van Douwe Egberts en Oranje 

Fonds en wordt op de 4e zaterdag in september gevierd. Burendag is een dag waarop de buurt 

gezellig samenkomt en waarbij veel mensen iets goeds doen voor elkaar en de buurt. Aanmelden 

kan tot 10 juni as. Je kunt maximaal Euro 350,- toegekend krijgen en er moet wel een relatie liggen 

wat je aanvraagt en je Burendagactiviteit. Het bestuur zal met ideeën en suggesties komen waarna 

er een werkgroep wordt gecreëerd  die de organisatie verder oppakt. 

 

Leefbaarheidsinitiatief: 

Vanuit de gemeente Land van Cuijk ontvangt de wijkraad Boxmeer Oost jaarlijks een vrij 

besteedbaar budget voor kleinere leefbaarheidsinitiatieven. Voor toekenning van een financiële 

bijdrage zal aan een aantal voorwaarden voldaan moeten worden. De aanvrager kan met behulp van 

de voorwaarden controleren of de aanvraag voldoet aan de genoemde criteria. Deze aanvraag zal op 

de website worden gezet.  

 

Nieuws uit voorzittersoverleg Wijkraden Boxmeer: 

Gerard legt in het kort uit wat precies het doel van de het voorzittersoverleg is en verteld kort wat er 

precies in het laatste overleg is besproken. Enkele punten die besproken zijn fietstocht burgemeester 

en wethouder op 15 mei as. Er is een nieuwe gebiedsmakelaar bekend, Jacqueline van Kempen. De 

voorzitters komen begin mei samen om de route te bepalen. De infomarkt is verplaatst naar 

september of begin oktober. 

 

Werkgroep communicatie: 

De gezamenlijke wijkraden willen een gezamenlijke website en nieuwsbrief maken met een 

algemeen stuk en per wijkraad, hiervoor zijn plannen en ideeën gemaakt. De afgevaardigde van de 

wijkraad Boxmeer Oost heeft zich in een vroeg stadium teruggetrokken en de werkgroep 

communicatie is verder gegaan. De werkgroep heeft ondertussen alle beslissing genomen en vraagt 

de wijkraad Boxmeer Oost om toch weer aan te sluiten bij de werkgroep zodat uiteindelijk er een 

gezamenlijke website en nieuwsbrief gaat komen namens alle wijkraden in Boxmeer. Het nieuwe 

bestuur heeft contact opgenomen met Eric Maes om zich bij te laten praten over het project en de 

voortgang. Het is voor het bestuur nu onmogelijk om een juiste beslissing te nemen. Het bestuur 

wacht de reactie van Eric Maes af. 

 

Wat verder ter tafel komt: 

Geen 

 

Rondvraag: 

Willem van den Berg vraagt of het nieuwe bestuur de WIU 2024. (werk in uitvoering) Het bestuur 

heeft de mail ontvangen alleen moet nog kijken wat uitgevoerd gaat worden, wordt uitgezocht of 

niet wordt uitgevoerd. Deze lijst moet jaarlijks voor 1 december worden ingevuld. 

Klaus Lavaleije merkt op dat de plassen water in het Weijerpark uiteindelijk een broedplaats kan 

worden van de tijger mug. Gerard is al vaak en veel overlegd met de gemeente Land van Cuijk over 

het Weijerpark, hij blijft dit doen.  



Jos de Kleijne merkt op dat er aan het begin van hun wijk stenen zijn verzakt en had gehoord dat dit 

aangepakt ging worden alleen hier is niets van bekend. Willem geeft Jos de tip mee om dit via de 

gemeente app te melden. Jos de Kleijne gaat dit doen. 

 

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezige leden en nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar 

in de Weijer. 

 

De volgende vergadering staat gepland voor donderdag 30 mei 2024. 

 

 


